
[Side #]

�������	
������

���� ���	��������������	��� �����	�

������ ����� �������������

 ��� �������	
������

����� �!��"����#��$������%����&'(�&� ���)

!����##� **+�,�''	���-���./ $��''	���"����#��$���&%��*	�������0�&�����1� ���

2�����13&������#�4��'�


Hei, 
 
NNI har siden 2010 innført praksis ved at vi tar belegg av blant annet moser fra våre prosjektområder. Alle funn fra 
Kaldåga har vi derfor i vår samling. Vi har derfor gått gjennom materialet og kan melde at arten elvetrappemose er 
feilbestemt. Ny bestemmelse av dette belegget er Scapania undulata – bekketvedbladmose (dog noe avvikende i 
utseende).  Artsomtalen i NNI rapport 326 er med basis i dette endret –og artsantallet er redusert fra 19 til 18 
mosearter. Når det er sagt så viser Artskart funn av elvetrappemose både i Nordland og i Finnmark, så Fylkesmannens 
påpeking av at dette ville vært det nordligste funn er ikke korrekt.  NNI har sannsynligvis også funn fra vassdrag i Troms. 
 
Jeg har justert litt i texten i rapporten der det har vær nødvendig, blant annet i verdisettingskapittelet for akvatisk 
naturmiljø. Verdisetting og konsekvenser er imidlertid ikke endret.  
 
Jeg vedlegger revidert utgave av rapporten. Rapporten har fått nytt file‐navn, men jeg har ikke endret årstall & dato i 
rapporten. 
 
Mvh 
 
Arnold Håland 
NNI 
 
PS 
Det var ikke vedlegg i din mail 
 
Fra: Einar Sofienlund [mailto:einar@sofienlund.org]  
Sendt: 15. mai 2016 13:13 
Til: Arnold Håland 
Emne: Kaldåga - et enkelt spørsmål ? 
 
Hei Arnold,  
 
Vi har fått kommentarene til Kaldåga og disse ser jo relativt moderate ut, slik at vi ha tro på at vi faktisk kan få til en 
konsesjon her.  
 
Fylkesmannen bemerker dette med Elvetrappemose som er den nordligste registrerte og han er redd en utbygging kan 
gjøre medføre at den blir borte.  
 
Jeg mener at siden vi bare benytter rundt halvparten av middelvannføringen og at det i tillegg slippes minstevannføring 
(Alf) eller alternativt 5‐persentil, så er det små sjanser for at dette vil påvirke elvatrappemosen. Se vedlegg med 
Fylkesmannens kommentar som da fraråder utbygging pga dette, samt reingjerdefunksjonen til elva. Kommentarer fra 
deg på elvatrappemose ? 
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Hilsen Einar  
 
Mobil +47‐90944322 
IP‐tlf: +47‐85218764 
Skype: einar.sofienlund 
www.sofienlund.org 
 
 


